

---

# Beg Gusset Side

Beg gusset sampingan mempunyai pelbagai bahan (PP, Kraft, Foil-inline, Aluminium Foil, dll), yang sesuai untuk pelbagai jenis pembungkusan produk, seperti kopi, teh, kacang, kacang-kacangan, biji-bijian. Beg Gusset adalah beg kopi yang sangat baik, inap degassing sehalu yang berkualiti tinggi memastikan kesegaran kopi, pengeluar beg gusset Side memilih jenis beg, saiz, bentuk, warna, dan bahan yang sesuai untuk memenuhi keperluan anda.

Dan 13 warna pilihan bercetak tersuai untuk disesuaikan dengan gaya jenama anda. Di samping itu, boleh memilih dari pelbagai peningkatan fungsi, seperti ritslet reclosable, inap degassing, takik luka dan gantung lubang dan lain-lain. Anda boleh memilih jenis beg gusset dengan bentuk yang dimeteraikan yang berlainan: pengedap sisi atau penyegelan belakang dan sebagainya. meningkatkan daya tahan beg dan kesan rintangan beg, dan memastikan keselamatan pengangkutan dan penyimpanan.

## Format Pembungkusan



Jika anda ingin mengetahui lebih banyak jenis beg atau permintaan sampel, sila [hubungi Kami](#).

## Side-gusset:



**Gusseted Bag or Tubing**

Beg-gusset beg dibuat dengan cara yang sama seperti beg rata kecuali bahawa bahagian bawah beg dilipat di dalamnya membuat lipatan di sepanjang sisi. Bahagian bawah beg itu dimeteraikan atau dibiarkan tidak disemburkan dalam format tubing. Apabila mengisi beg, anda akan melihat lipatan dilipat di sebelah terbuka dan mengembang membolehkan lebih banyak kandungan mengisi beg tersebut.

## Isi dan Menutupi Borang Menegak dan mendatar:

Terdapat dua jenis anjing laut belakang yang boleh dibentuk dengan rollstock menggunakan kelengkapan Mengisi dan Menegak Borang Mendatar dan Menegak. Meterai belakang berjalan sepanjang panjang beg dan membentuk "Lap Seal" atau "Seal Fin". Apabila bahagian dalam filem diletakkan di tepi kelebihan dan dimeterai bersama, "Lap Seal" dibentuk. Apabila kedua-dua bahagian dalamnya dilipat dan dimeteraikan bersama, satu "Seal Fin" dibentuk. Jenis meterai belakang yang anda pilih bergantung kepada keperluan produk dan struktur filem yang anda pilih.



## Seal Fin

Dengan segel sirip, bahagian dalaman filem dipadankan dan disegel bersama untuk menyerupai sirip pada ikan. Apabila permukaan dalam web atau substrat bertemu dan mengelak daripada diri mereka sendiri, segel sirip dibuat.



## Sudut bulat

menunjukkan makanan pembungkusan meterai lap untuk gaya beg pembungkusan yang fleksibel Dengan segel pusingan, bahagian dalaman filem bertindih sebelah luaran dan dimeteraikan

ditutup bersama-sama. The "overlapping" adalah apa yang memberikan "lap lap" namanya. Apabila permukaan dalam film anjing laut menjadi permukaan film bertentangan atau luaran, satu meterai lap dibuat.

## How To Measure Side Gusset Bag

Example : 4 inch x 7 inch x 5 inch  
Total Width = 4 inch  
Total Height = 7 inch  
Side Gusset : (2.5+2.5) 5 inch

- A** Front Side
- B** Bottom Seal Area
- C** Side Gusset
- D** Top Open
- E** Back Side
- F** Central Seal Area

